
Creative Industry Košice

Výzvou študentov bolo navrhnúť platformu, ktorá bude 
atraktívna tak pre odbornú, ako aj pre širokú verejnosť a 
pre samotných doktorandov v rámci Košíc. Zadanie 
pripravila Žofia Sinčáková, výskumníčka z CIKE v spolupráci 
s Michalom Hladkým, riaditeľom CIKE. Odborné konzultácie  
študentom poskytol aj externý konzultant Aurel Olle z Leaf 
Academy.

Verejný sektor už dlho bojuje s predsudkami. 
Veľa ľudí prácu vo verejnej správe vníma ako 
nudnú, zdĺhavú a nezaujímavú. Opak je ale 
často pravdo a aj v tomto sektore sú vítané 
inovácie, mladý kolektív a nové riešenia.

Projekt v praxi 
s verejným sektorom

V DASATO veríme, že podporou regiónov vieme 
zmeniť celok - presne preto je jeden z našich 
projektov s verejným sektorom. Cieľom je ukázať 
študentom, že aj oni môžu pomôcť svojmu regiónu, 
a možno nejeden z nich raz do verejnej sféry zavíta.

• absolvovať niekoľko focusových skupín s 
doktorandmi v rámci celého Slovenska, aby 
zistili ich záujmy, preferencie a aké 
informácie by sa na platforme mali podľa 
nich objaviť

• na základe výstupov zostaviť dotazník a 
rozdistribuovať ho doktorandom pôsobiacim v 
Košiciach

• navrhnúť vizuál a funkcie webovej platformy

študentom sa podarilo:

Ako bude vyzerať platforma na 
prepojenie doktorandov? 

Výstupy študentov budú využité pri programovaní 
platformy, pričom do implementácie tohto 
projektu budú zahrnutí aj študenti DASATO 
Academy. 


